

20.08.2020

BIOGEE

PRODUCT DATASHEET

BIOGEE ANIMAL SMELL REMOVER

DESCRIPTION

BIOGEE ANIMAL SMELL REMOVER is a **probiotic** spray for animals and their environment. The product contains probiotics that prevent the unpleasant odours produced by animals. In addition, they produce a healthy microflora in the environment and strongly reduce the risk of pathogens.

Odours are usually formed by certain micro-organisms that produce gasses due to their digestion. The probiotics spread by the spray on the surface or on the animal will take away the food sources of the odour producers and will also quickly produce a larger amount of non-odour producing micro-organisms. This produces a good odour control of the animal and its environment.

The probiotics are not only 100% natural, they also actively support sustaining the environment.

INSTRUCTIONS FOR USE

- Spray the product sparingly on the animal and the places where it frequently spends time.
- Take care not to soak the surface.
- For optimum effect, apply this product daily during the first week, then reduce application to twice a week.

ATTENTION!! Store the products between 5°C and 45°C.

IMPORTANT NOTES

1. Pressurized container. Protect from sunlight and do not expose to temperatures exceeding 50°C. After use, do not pierce or burn the can, do not spray on an open flame or glowing objects.
2. Keep out of the reach of children.



Manufactured for / Hergestellt für /
Fabriqué pour / Geproduceerd voor:
Magic Moon Tattooing GmbH
Gewerbstraße 69A - 41812 Erkelenz
Germany / Deutschland / Duitsland / Allemagne
info@magic-moon-shop.com
Tel.: +49 (0) 2431 947190 | Fax: +49 (0) 2431 9471919

Manufactured by / Hergestellt von /
Fabriqué par / Geproduceerd van:
Chrisa NV/SA
Priester Daensstraat 9
3920 Lommel
Belgium / Belgien / België / Belgique

20.08.2020

BIOGEE

PRODUCT DATASHEET

BIOGEE ANIMAL SMELL REMOVER

BESCHREIBUNG

BIOGEE ANIMAL SMELL REMOVER ist ein probiotisches Spray für Tiere und ihre Umgebung. Die in diesem Produkt enthaltene Probiotika beugen der unangenehmen Geruchsbildung von Tieren vor. Zudem erzeugen diese eine gesunde Mikroflora in der Umgebung und reduzieren somit deutlich das Risiko von Erregern. Unangenehme Gerüche werden im Normalfall durch Gase entwickelt, die bestimmte Mikroorganismen bei der Verdauung ihrer Nahrung produzieren. Die Probiotika, die durch den Animal Smell Remover auf Oberflächen verteilt werden, nehmen den geruchsbildenden Mikroorganismen ihre Nahrung und vermehren sich rapider und in größeren Mengen, was dem Anwender Kontrolle über den Geruch des Tiers und seiner Umgebung gibt. Die Probiotika die im BioGee Animal Smell Remover verwendet werden sind nicht nur 100% natürlich, sondern tragen auch aktiv zu der Erhaltung der Umwelt bei.

GEBRAUCHSANWEISUNG

- Sprühen Sie ihr Haustier und die Flächen, an denen es sich am meisten aufhält, sparsam mit dem Animal Smell Remover ein.
- Bitte achten Sie darauf die Oberfläche nicht zu sehr mit dem Animal Smell Remover zu befeuchten.
- Um optimale Ergebnisse zu erzielen, empfiehlt es sich das Produkt in der ersten Woche einmal täglich zu verwenden. Danach reicht die Anwendung zweimal pro Woche vollkommen aus.

ACHTUNG!! Das Produkt zwischen 5°C und 45°C lagern.

WICHTIGE HINWEISE

1. Druckbehälter vor direkter Sonneneinstrahlung und Temperaturen von über 50°C schützen. Nach der Benutzung das Behältnis nicht verbrennen oder durchbohren. Die in dem Druckbehälter enthaltene Flüssigkeit nicht in eine offene Flamme oder auf glühende Gegenstände sprühen.
2. Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren.



Manufactured for / Hergestellt für /
Fabriqué pour / Geproduceerd voor:
Magic Moon Tattooing GmbH
Gewerbestraße 69A - 41812 Erkelenz
Germany / Deutschland / Duitsland / Allemagne
info@magic-moon-shop.com
Tel.: +49 (0) 2431 947190 | Fax: +49 (0) 2431 9471919

Manufactured by / Hergestellt von /
Fabriqué par / Geproduceerd van:
Chrisa NV/SA
Priester Daemsstraat 9
3920 Lommel
Belgium / Belgien / België / Belgique